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Zápis č. 4/2020 
Z Valné hromady MMSO, konané 15. prosince 2020 v 17.00 hodin v zasedací 

místnosti Městského úřadu Proseč 
 

Valná hromada byla řádně svolána, předseda konstatoval, že je přítomno minimálně 2/3 zástupců 
obcí, je tedy usnášení schopná. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
Jednání Valné hromady Mikroregionu Maštale, svazku obcí konané 15. prosince 2020 proběhlo 
v době od 17:00 hodin do 19:30 hodin. Jednání zahájila a řídila Lucie Oherová, ředitelka svazku. 

Program: 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
2. Hospodaření svazku k 30. 11. 2020 
3. Plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2020 
4. POV 2021 
5. Členské příspěvky na rok 2021  
6. Návrh rozpočtu na rok 2021 
7. Strategický plán SOTM 2021 – 2028 
8. Cyklo Maštale 2021 
9. Zpráva o činnosti svazku v roce 2020 
10. Různé  

 
Schválení programu Valné hromady 
Přednesený návrh na program Valné hromady byl bez připomínek a doplnění schválen všemi 
hlasy.  
 
Volba návrhové komise 
Návrhová komise: Jaromír Raba, Václav Tměj 
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy. 
Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Martin Olbrich, David Šimek 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni všemi hlasy. 
 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
1/2020 ředitelce a účetní svazku podniknout potřebné kroky pro registraci do režimu EET – nadále 
trvá 

Valná hromada bere na vědomí zprávu o plnění usnesení.  

2. Hospodaření DSO k 30. 11. 2020 
Dobrovolný svazek obcí vykazuje k datu 30. 11. 2020 tyto skutečnosti: 
příjmy ve výši 1 874 513,66 Kč / rozpočet po změnách ve výši 2 372 200 Kč, tj. plnění na 79%, 
výdaje ve výši 1 872 657,16 Kč / rozpočet po změnách ve výši 2 335 000 Kč, tj. plnění na 80,2 %. 
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Stav finančních prostředků na bankovních účtech k 30. 11. 2020 = 1 431 119,35 Kč, zůstatek 
jistiny na přijatém úvěru 44 340,36 Kč. 
 
Valná hromada bere na vědomí hospodaření DSO k 30. 11. 2020. 
 
 
3. Plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2020 
V souladu s § 29 a 30 zák. č. 563/1991 Sb. o účetnictví v platném znění a v souladu s prováděcí 
vyhláškou č. 270/2010 Sb. v platném znění Valná hromada k provedení inventarizace majetku, 
pohledávek a závazků k datu 31. 12. 2020 jmenuje: hlavní inventarizační komisi ve složení: 
Předseda: Ing. Jan Macháček, členové: František Bartoš, Luboš Šplíchal. Dílčí inventarizační 
komise (pro skladové zásoby) ve složení: Předseda: Lucie Oherová, členové: Bc. Kateřina 
Zelenková, Iveta Nováková. 
Zahájení jednotlivých fyzických inventur se stanovuje na 28. 12. 2020 a ukončení na 8. 1. 2021. 
Dokladová inventarizace bude provedena v období od 18. do 21. ledna 2021. 

Valná hromada schvaluje plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2020 a složení 
hlavní a dílčí inventarizační komise. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 
4. POV 2021 
Ředitelka svazku informovala přítomné o vyhlášené výzvě o dotaci z POV na rok 2021 – příjem 
žádostí probíhá od 1. 12. 2020 do 31. 12. 2020. Výše dotace je max. 1 mil. Kč. Dotace max. 70% 
nákladů projektu. Vzhledem k tomu, že dotace z POV na rok 2020 byla z důvodu pandemie 
zrušena, ponechala si většina starostů původní projektové záměry do žádosti na rok 2021.  
 
Valná hromada schvaluje podání žádosti o dotaci do Programu obnovy venkova na rok 2021 a 
ukládá ředitelce svazku zpracování a podání žádosti o dotaci a pověřuje předsedu svazku jejím 
podpisem. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
5. Členské příspěvky na rok 2021 
Valná hromada schvaluje členské příspěvky na rok 2021 ve výši 100,- Kč na obyvatele. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
6. Návrh rozpočtu na rok 2021 
Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2021 byl řádně zveřejněn na úředních deskách jednotlivých 
členských obcí v termínu 15 dní před jeho projednáním a schválením VH.  
Rozpočet počítá s celkovými příjmy ve výši 2 100 tis. Kč a s celkovými výdaji ve výši 2 081 tis. Kč. 
V rozpočtu se počítá se splátkou jistiny nesplaceného úvěru ve výši 19 tis. Kč. 
Závaznými ukazateli jsou v navrhovaném rozpočtu celkové příjmy a celkové výdaje. 
 
Valná hromada schvaluje návrh rozpočtu na rok 2021. Návrh rozpočtu je přílohou tohoto zápisu. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
7. Strategický plán SOTM 2021 – 2028 
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Předseda svazku informoval přítomné o důležitosti tohoto dokumentu, o jeho důkladné přípravě a 
zpracování. Vzhledem k tomu, že se z důvodu omezení pracovní skupina sešla pouze 2x, není 
dokument dopracován a předseda svazku navrhl prodloužení platnosti stávajícího strategického 
dokumentu do 31. 12. 2021. 
 
Valná hromada schvaluje prodloužení platnosti Strategického plánu rozvoje Miroregionu Maštale 
do 31. 12. 2021 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
 
8. Cyklo Maštale 2021 
Předseda svazku informoval přítomné o aktuální situaci k přípravám a konání závodu Cyklo 
Maštale. Loňský ročník byl z důvodu pandemie zrušen. Uvedl, že všechny sportovní akce plánují 
realizace v příštím roce, řada závodů již má své termíny. Pokud se rozhodneme letošní závod 
neuskutečnit, můžeme přijít o řadu účastníků, které jsme v minulých letech získali. Rizikem ale 
mohou být různá omezení v souvislosti s vývojem pandemie, zvýšené náklady, menší podpora 
sponzorů. Termín je stanoven na 26. 6. 2021.  
 
Valná hromada schvaluje zahájení příprav a realizaci akce Cyklo Maštale 2021 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
9. Zpráva o činnosti svazku v roce 2020 
Ředitelka svazku informovala přítomné o činnostech a aktivitách, které svazek během roku 2020 
realizoval. Zpráva je přílohou zápisu. 

Valná hromada bere na vědomí informaci k činnosti svazku v roce 2020. 

10. Různé (kalendář 2022) 
V letošním roce vydal svazek ke svému 20. výročí vzniku nástěnný kalendář. Pro následující rok 
se přítomní dohodli vrátit se zpět k verzi stolního kalendáře. 
Valná hromada bere na vědomí informaci k různé. 
 
14. Schválení usnesení 
Komise pro usnesení přednesla návrh na usnesení a provedla rekapitulaci usnesení, které bylo 
jednotlivě přijato a schvalováno po každém bodu programu. 
 
Přednesené usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 
V Proseči 15. 12. 2020 
 
Předseda svazku:   RRRRRRRRRRRRR 
 
Ověřovatelé zápisu:   RRRRRRRRRRRRR 
 

RRRRRRRRRRRRR         
 

zapsala: Lucie Oherová 


